
The US-2000 TRS-L3 banding system with three conveyor belts is taking over the product stacks (1-up or 2-up) with the input con-
veyor. The stacks are pushed from the compensating stacker to the infeed conveyor belt of the US-2000 TRS-L3. The mentioned first 
conveyor belt is adjusted to the output velocity of the stacker and to the velocity of the banding machine conveyor belt. The stacks are 
transported to the stopper, aligned from all four sides, pressed and banded.

Die US-2000 TRS-L3 Banderolieranlage mit drei Förderbändern übernimmt die Produktestapel (Einzel- oder Doppel-Nutzen) 
mittels Einlaufförderband. Die Stapel werden vom Kreuzleger auf das Einlaufförderband der US-2000 TRS-L3 gestossen. Das 
Einlaufförderband ist eingestellt auf die Ausstossgeschwindigkeit des Kreuzlegers und die Geschwindigkeit des Bandes der 
Banderoliermaschine. Die Stapel werden zum Anschlag transportiert, allseitig ausgerichtet, gepresst und banderoliert.

 Aligned stacks due to all side centering
 Direct connection to every compensating stacker
 Variable format range
 Banding of all printed paper stacks
 Edge protection banding with paper or film

 Ausgerichtete Stapel dank Allseitenzentrierung
 Direktanschluss an jeden Kreuzleger
 Flexibler Formatbereich
 Banderolierung aller bedruckten Papierstapel
 Kantenschonendes Banderolieren mit Papier oder Folie
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Die effiziente Lösung für den Direktanschluss an Kreuzleger
The efficient solution for direct connection to compensating stackers




